

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第20 / 21-38號)

有關親子復活節填色創作比賽事宜



敬啟者：

復活節將至，本校於2021年3月期間舉行親子復活節填色創作比賽，讓家長與子女能建立一個良好之關係並發揮潛能，奉函懇請家長踴躍參加。親子復活節填色創作比賽詳情如下：

參賽資格	1. 本校學生及家庭成員。
	2. 親子復活節填色創作：只限使用（校方供應之圖案）。
	3. 作品以平面設計為主。
	4. 顏色、物料不限。
截止日期	2021年3月30日（星期二）
公佈日期	2021年4月23日（星期五）
獎項	各級設冠、亞、季軍各一名及優異獎五名。
備註	1. 所有獎項為評判決定，參賽者不得異議。
	2. 所有作品必須為參賽者原創作品。
	3. 所有獎項暫定於結業禮中頒發。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長 林琮美 啟
林琮美

2021年3月19日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(20/21-38)

Parent-Child Easter Coloring Competition

19th March, 2021

Dear Parents :

Easter is approaching, our school will hold a **Parent-Child Easter Coloring Competition** in March 2021, so parents and children can establish a good relationship and realize their potential. We would encourage parents to participate actively. Details of the Parent-Child Easter Coloring Competition are as follows:

Eligibility	1. Students and family members of our school.
	2. Parent-Child Easter coloring creation: for use only (A picture provided by the school).
	3. The works are mainly graphic design.
	4. Unlimited colors and materials.
Deadline	30 th March, 2021 (Tuesday)
Announcement date	23 th April, 2021 (Friday)
Awards	There will be 1 champion, 1 runner-up, 1 third runner-up and 5 merit awards for each levels.
Remarks	1. All awards are decided by judges, contestants are not allowed to object.
	2. All works must be original creations of the entrant.
	3. All awards are tentatively scheduled to be awarded in the end of the graduation ceremony.



Yours sincerely,

Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal